



LIONS CLUBS INTERNATIONAL CLUBS LIONS INTERNATIONAL

To all Lions of Canada,

Please take note that the book entitled "History of Lionism in Canada" is now available on the following web site as of March 23, 2020:

<http://quebeclions.ca/canada100/>

This book is a summary of the 100-year history of lionism in Canada and his territories and not a complete story of the wonderful work done by our Lions over the past 100 years.

This publication was made possible because a great number of our Canadian Lions contributed their time, efforts and knowledge to this cause, and we offered our most sincere appreciation to all of them.

PID Gilles Melançon on behalf the publishing committee

À tous les Lions du Canada,

Veillez noter que le livre intitulé « Histoire du lionisme au Canada » est maintenant disponible sur le site Web suivant à compter du 23 mars 2020 :

<http://quebeclions.ca/canada100/>

Ce livre est un résumé de l'histoire du centenaire du lionisme au Canada et non une histoire complète du merveilleux travail accompli par nos membres Lions au cours des 100 dernières années.

Cette publication a été rendue possible grâce à un grand nombre de Lions canadiens qui ont consacré leur temps, leurs efforts et leurs connaissances à cette cause, et nous leur exprimons notre plus sincère reconnaissance.

PID Gilles Melançon au nom du comité de publication